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Fråga 

Till kommunstyrelsens ordförande  
om referensgrupp för strategisk fastighetsförvaltning
Den 30 september 2013 fattade kommunfullmäktige beslut rörande den framtida 
förvaltningen av Mora kommuns fastigheter och rollfördelningen mellan Mora kommun 
och dess helägda bostadsbolag Morastrand AB vad gäller drift och ägande av olika typer av 
fastigheter för kommunal verksamhet, resp bostadsändamål. 

I § 75/2013, punkt 8, beslutades att 
Uppdra till kommunstyrelsen att inrätta en gemensam politisk referensgrupp med uppgift 
att samordna dels genomförandet av beslutade förslag, dels fortsatt utveckling av 
kommunens samlade fastighetsverksamhet. 

Referensgruppen utgörs av presidierna i kommunstyrelsen, tekniska nämnden och 
Morastrand ABs styrelse och ska sammanträda en gång i kvartalet eller på ordförandens 
initiativ. Denna referensgrupp ska, enligt sin instruktion, bland annat  
- ansvara för att den ömsesidiga informationen och samordningen mellan kommunens 
olika organ med ansvar för förslag till strategiska förändringar i fastighetsverksamheten 
- informera om och samordna andra frågor inom fastighetshanteringen som aktualiseras av 
ordföranden eller någon av parterna 

Då det i samband med utredning och framtagande av beslutsunderlag inför beslutet om 
byggande av ett nytt äldreboende för särskilt boende är uppenbart att samverkan mellan 
kommunens förvaltningar och Morastrand AB inte fungerat i enlighet med 
kommunfullmäktiges beslut rörande strategisk fastighetsförvaltning så är min fråga till 
kommunstyrelsens ordförande: 

Varför har inte den politiska referensgruppen fått möjlighet att diskutera och ta 
ställning till den uppenbart strategiskt viktiga frågan om huruvida byggande, 
ägande och drift av det nya äldreboendet ska ske i kommunens eller 
Morastrands regi? 
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